CFASTA2024优秀论文奖申请表

(CFASTA2024 Best Paper Award Application Form)

· 申请表必须在提交截止日期前与初稿一起通过会议论文管理系统一起提交。

(Application Forms must be submitted electronically using Conference Paper Management System due to the initial submission deadline.)

· 申请人资格：第一作者必须在投稿时未满40周岁或在读学生。更多条例请见会议网站。
(Eligibility: The first author of the paper must be under 40 years old or a student enrolled in university at the time when the paper is submitted. More details about the awarding rules can be found on the conference website.)
1. 申请人信息 [Applicant Information (the first author contact information)]

	姓名

(Full Name)
	
	性别

(Gender)
	

	出生日期(年/月/日)

[Day of Birth (yyyy/mm/dd)]
	
	邮箱

(E-mail)
	

	联系电话

(Phone Number)
	
	工作单位

(Affiliation)
	


2. 论文信息 (Paper Information)

	论文题目

(Title)
	

	申请奖项选择
(Select the Award to Apply)
	· 优秀青年论文奖
	· 最佳学生论文奖

	主要贡献

(Main Contributions)
	


3. 参加程序与规则 (Participation Procedure and Rules)

· 如果论文最终入围，申请人需要通过邮箱cfasta2024@SDUST提供身份、年龄等证明。

[If the paper is finally shortlisted, applicants need to provide scanned copies of their ID card, student ID card or passport, etc. that verify their identity, age, and other information via email. Contact: cfasta2023@SDUST]
· 会议第一天将安排所有优秀论文奖入围论文在同一分组报告。未报告的论文将会取消请奖资格。
(There will be a regular session for Best Paper Award on the first day of the conference. Papers in the finalist must be presented in the Best Paper Award session. Papers not presented in the Best Paper Award session will be disqualified from the award competition.)

4. 保证 (Certification)


我保证我已理解优秀论文奖申请条例，本申请表所提供的信息是真实、正确和完整的。我将对所填写的信息负责。

(I certify that I have understood the awarding rules for Best Paper Award, and the information I have provided on this application is true, correct, and complete. I shall bear the responsibility for the information.)

	申请人签名

(Applicant’s signature)
	
	日期

(Date)
	
	(yyyy/mm/dd)



